

COSMETIC ALLERGENS CERTIFICATE

Parfümöl Monoi

Liste der Allergene gemäß Kosmetikverordnung (EG) 1223/2009 inkl. Änderungsverordnung (EG) 2023/1545 /
Allergens in accordance with cosmetics directive 1223/2009 EC including amending regulations 2023/1545/EC

INCI	CAS-Nr.	max %
Amyl cinnamal	122-40-7	5,0000
Anise alcohol	105-13-5	<1ppm
Benzyl salicylate	118-58-1	15,0000
Hexyl cinnamal	101-86-0	8,0000
Linalool	78-70-6	3,0000

Dieses Dokument wurde nach bestem Wissen und Gewissen zum angegebenen Datum für die oben genannten Produkte erstellt. Obwohl größte Sorgfalt darauf verwendet wurde, die Richtigkeit sicherzustellen, können sich ändernde Vorschriften und individuelle Produkteigenschaften zu Änderungen der Spezifikationen oder zum Ausschluss jeglicher ausdrücklicher oder stillschweigender Garantie oder Haftung führen. Es liegt in der Verantwortung des Benutzers, die Bedingungen und Möglichkeiten der Nutzung des Produktes sicherzustellen, insbesondere im Hinblick auf Gesetze und Vorschriften. This document is completed to the best of our knowledge at the indicated date about above product(s) and remains the property of the issuer.

This document is completed to the best of our knowledge at the indicated date about above product(s) and remains the property of the issuer. The information above is given for guidance only. Although the greatest care has been taken to ensure its accuracy, changing regulations and individual product characteristics may require specification modifications or make it necessary to disclaim any warranty, expressed or implied, or liabilities. It belongs to the user, under his responsibility, to ensure the conditions and possibilities of use of the product, in particular with regard to laws and regulations.

Unsere Produkte können natürliche Komponenten enthalten. Minimale Abweichungen der Allergengehalte sind daher nicht auszuschließen. Die Berichtsgrenze beträgt 100 ppm.

Our products may contain natural components. Minimal deviations of the allergen contents can therefore not be excluded. The reporting limit is 100 ppm.

Version: 16 / 07.2025